

Mystery wound is healed.

The cause of Herr Seemann's wound is unknown. It only began to close when treated with a CellSonic VIPP. When those treatments ceased the wound opened. Conventional methods were not working and he had to go back to CellSonic treatments which then completed the healing. Only CellSonic could cause the wound to heal.

Here is the story written by his wife followed by ten photographs.

Heilungsverlauf

Da die Behandlung der offenen Wunde meines Mannes, Herrn Friedhelm Seemann, un langsam zu Ende geht, möchte ich einmal einen Rückblick halten.

Als mein Mann im Jahr 2014 eine offene Wunde hatte, haben wir nicht gedacht, dass es so lange dauert, bis die Wunde verheilt ist. Aber mit Hilfe der Stosswellentherapie (ESWT) hat es doch noch geklappt.

Seit Sommer 2014 hat mein Mann am rechten Knöchel eine offene Wunde. Diese wurde zweimal wöchentlich im Gefäßzentrum in Neuss bei Dr. Wefers behandelt. Als dann versuchsweise im Dezember 2014 die Behandlung mit den St0sswellen begann, nahm die Heilung konkrete Fortschritte an.

Nach fünfmaliger Behandlung hatte sich die Wunde stark verkleinert. Leider wurde die Behandlung mit den Stosswellen Ende Januar 2015 von Seiten der Ärzte in Neuß abgesetzt. Zu diesem Zeitpunkt war die aber noch nicht ganz geschlossen und der Heilungsprozess geriet ins Stocken und die Wunde vergrößerte sich wieder.

Nach unserem Urlaub im August 2015 habe ich mich am 07. September mit Herrn Würleitner in Verbindung gesetzt, um zu erfahren, wo sein Gerät im Einsatz ist. Nach Rücksprache mit Frau dr. Deniz in Neuß haben wir die Wundbehandlung dort abgebrochen und sind nach Düsseldorf in das Wundzentrum der gvw gewechselt, wo das Gerät eingesetzt wurde. Seit September 2015 wurde mein Mann 13 mal neben der herkömmlichen Behandlung auch mit der Stosswelle behandelt. Wie man an Hand der Bilder erkennen kann, mit großem Erfolg.

Wir freuen uns dass die Behandlung mit den Stosswellen so erfolgreich war und hoffen, dass die Wunde nun geschlossen bleibt.

Dormagen, 06.06.2016

healing process

Since the treatment of the open wound of my husband, Mr. Friedhelm Seemann, now slowly coming to a successful end, I want to look back.

When my husband in 2014 developed an open wound, we did not think that it will take so long until the wound has healed. But with the help of CellSonic (ESWT) it has finally closed.

Since the summer of 2014 my husband has developed an open wound right ankle. This was treated twice a week in the vascular center in Neuss Dr. Wefers. As then tentatively began treatment with CellSonic VIPP in December 2014, the healing began to take progress.

After five treatment-sessions, the wound had greatly reduced. Unfortunately, the treatment with shock waves could not be prolonged (decided by physicians to not finance a further use) by end of January 2015. At this point, however, the wound had not completely closed, the healing process stalled and the wound enlarged again.

After our holiday in August 2015, I connected Mr. Würleitner on 07 September to find where their device is in use. After consultation with Mrs Dr. Deniz in Neuss we have cancelled the wound treatment there and changed to Dusseldorf to the **gvw** wound center, where the device has been used. Since September 2015 my husband was treated 13 times with CVIPP on-top of the conventional treatment. As can be seen with reference to the images, with great success.

We are pleased that treatment with the shock wave was so successful and hope that the wound is closed now.

Dormagen, 06/06/2016

1 – 10th September 2015



2 – 6th October 2015



3 – 10th November 2015



4 – 8th December 2015



5 – 8th January 2016



6 – 22nd January 2016



7 – 5th February 2016



8 – 18th April 2016



9 – 20th May 2016



10 – 8th June 2016 Healed



More similar cases from Germany can be sent to you on request.